
 

BRM.0012.2.2.2021           

 

Protokół nr 20/2021 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 23 marca 2021 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość). 

 

Czas trwania posiedzenia 12.00 – 12.35 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Ewa Kempska  – Przewodnicząca Komisji 

2. Ewa Podogrodzka      – Członek Komisji 

3. Jacek Tarczewski       – Członek Komisji 

4. Maciej Basiński          – Członek Komisji 

 

Z przyczyn technicznych na posiedzenie Komisji spóźnił się radny Patryk Kaźmierczak 

(godz.12.10) 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji online stanowi załącznik 

nr 1  do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji, która po 

sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 

4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 19/2021 z posiedzenia Komisji. 

4. Stan bezpieczeństwa w strefie uzdrowiskowej i oznakowanie przejść dla pieszych. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 19/2021 posiedzenia Komisji. 
 

Radny Jacek Tarczewski w związku z ograniczeniami związanymi pandemią wniósł                    

o przesyłanie protokołów z posiedzeń komisji drogą mailową.  
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Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 19/2021 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:    za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Stan bezpieczeństwa w strefie uzdrowiskowej i oznakowanie przejść dla 

pieszych. 
 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

Przedstawiła informację dotyczącą stanu bezpieczeństwa w strefie uzdrowiskowej 

i oznakowanie przejść dla pieszych. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja:  
 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Należałoby doświetlić park. Spowoduje to lepszy odczyt z kamer, a także wszystkie 

osoby, które korzystają z parku poczują  się bezpiecznie. Oświetlenie nie tylko, które nas 

prowadzi z miejsca na miejsce, ale takie oświetlenie, które stworzyłoby warunki, że dzień 

nam się przedłuża.  

Radny zwrócił uwagę na problem związany z nieprzestrzeganiem przepisów przez 

rowerzystów na przejściu dla pieszych przy ulicy Wierzbińskiego obok Domu Pomocy 

Społecznej. Rowerzyści stwarzają niebezpieczeństwo. Dodał ponadto, że w takich 

miejscach należałoby poprzycinać drzewa, w związku z tym, iż gałęzie tych drzew 

zasłaniają znaki drogowe. Na niektórych skrzyżowaniach należałoby domalować pasy, 

aby zwiększyć bezpieczeństwo mieszkańców, kuracjuszy oraz kierowców.  
  
Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

W sprawie oświetlenia ulicy oraz ścieżek została złożona interpelacja. Przycinka drzew 

jest już wykonana.  
  

Bogusława Mikołajczak  – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Jeżeli chodzi o to przejście dla pieszych na ulicy Wierzbińskiego, jest tam oznakowanie, 

które zakazuje wjazdu rowerzystom. Rowerzysta powinien się zatrzymać i przez przejście 

przejść. Jeżeli chodzi o oznakowanie poziome, które w tej chwili jest częściowo 

niewidoczne to my oraz Zarząd Dróg Powiatowych przystępujemy do zlecania 

odświeżenia oznakowania poziomego. Zarząd Dróg Powiatowych będzie wyłaniał firmę. 

Natomiast my po dokonaniu naprawy jezdni, stopniowo będziemy odnawiać oznakowanie  

w miejscach dla pieszych.   
 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Jadąc w kierunku miasta, lewoskręt w kierunku ulicy Marszałka Piłsudskiego, w pobliżu 

znajduje się przystanek dla pieszych po prawej stronie bez zatoczki autobusowej. Piesi 

kierują się do przejścia dla pieszych, pokonują pas jezdny w dowolny sposób. Zasadnym 

byłoby dokonanie wygrodzenia np. barierkami, aby ograniczyć wchodzenie pieszych 

bezpośrednio na jezdnię. Jest tam znaczny ruch, samochody kierują się nie tylko w stronę 

galerii handlowej, ale również w kierunku osiedla. Osiedle Rąbin rozbudowuje się, więc 

ruch jest tam coraz większy. Jest to droga wylotowa przez ulicę Batkowską w kierunku 
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Janikowa, Kościelca.  Poruszają się tam nie tylko samochody osobowe, ale również 

autobusy.  
 

Bogusława Mikołajczak  – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Jest to droga powiatowa. Należałoby w tej sprawie złożyć wniosek, co do zmiany 

organizacji ruchu.  

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił 4 projekty uchwał. 

 

1. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

2. Projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, zapisanych 

w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej należących do zadań 

własnych gminy oraz zasadach ich finansowania. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

3. Projekt uchwały w sprawie sposobu rozpatrzenia uwag do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia 

dla obszaru położonego w rejonie ul. Łubinowej. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

4. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulicy 

Łubinowej. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja do przedstawionych projektów uchwał:  
 

Nie było. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Przystępujemy do głosowania nad przedstawionymi projektami uchwał. 

 

I. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego. 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust.2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa 
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podjęła uchwałę nr 1/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego.  

 
II. Projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, zapisanych 

w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej należących do zadań 

własnych gminy oraz zasadach ich finansowania. 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 2/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie 

rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu 

infrastruktury technicznej należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich 

finansowania.  

 
III. Projekt uchwały w sprawie sposobu rozpatrzenia uwag do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ul. Łubinowej. 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 3/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie 

sposobu rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ul. Łubinowej.  

 
IV. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulicy 

Łubinowej. 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 4/2021  o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulicy Łubinowej.  
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Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Czy wiadomo jest Pani, jako Przewodniczącej Komisji Uzdrowiskowej o protestach                   

i powstającej inwestycji przy ulicy Daszyńskiego po Sanatorium „Fregata”?  
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Na tą chwile nic nie słyszałam. Jeżeli mogę zapytać skąd ma Pan taką informację? 
 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Tam powstaje inwestycja prowadzona przez dewelopera. W momencie dokonania zmiany 

w planie zagospodarowania tego terenu i kiedy zjawił się inwestor, Prezydent był bardzo 

kontent. Miał być tam zachowany stan zabudowy z okresu międzywojennego. W trakcie 

rozpoczęcia inwestycji, zaczyna to zupełnie inaczej wyglądać. Sąsiedzi są zaniepokojeni 

i wnosili jakieś protesty.    
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Do mnie osobiście nic nie dotarło. Może jakaś informacja dotarła do pozostałych radnych 

z Komisji?  
 

Do pozostałych członków Komisji nie dotarła taka informacja. 

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Wszyscy mają pretensje, że to Rada zmieniła plan zagospodarowania i to radni uchwalili. 

Później okazuje się, że rzeczywistość jest zupełnie inna. Radni uchwalili, bo wnioskował 

Pan Prezydent, a Radni zbierają za to „cięgi”. Wczuwam się w sytuację mieszkańców, 

którzy w tej chwili protestują. Osoby te nie podnosiłyby głosu, gdyby nie dotyczyło to 

rzeczywiście naruszenia interesu nie tylko ich osobistego, ale również strefy 

uzdrowiskowej.  
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Do Komisji żadne informacje nie dotarły, nie słyszałam również, aby mieszkańcy zgłosili 

coś konkretnego do Urzędu Miasta, Pana Prezydenta czy do Rady Miejskiej.   

 

      

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie 

Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Uzdrowiskowej 

 

Ewa Kempska 

 

 
Protokółowała: Agnieszka Bardzińska 


